

Gembiranya Dapat Bersalin Dengan Mudah



Walaupun usia perkahwinan saya baru mencecah 1 tahun setengah, tetapi perasaan ingin menimang cahayamata sangat tinggi tambahan pula apabila memikirkan umur yang kian meningkat. Sebenarnya saya mengalami masalah senggugut yang sangat teruk, darah yang keluar kebiasaannya berketul-ketul dan kemungkinan inilah penyebabnya saya masih belum hamil. Saya cuba merujuk kepada bidan kampung dan menjalani urutan tradisional tetapi katanya tiada masalah. Saya terus menaruh harapan dari hari ke hari agar saya dapat hamil secepat mungkin.

Suatu hari saya terbaca tentang kejayaan sepasang suami isteri setelah mencuba **Set Kehamilan Biodex (PKB)** dan terlintas di hati saya untuk mencubanya. Saya terus mengunjungi stokis **Biodex** di **Kelantan (Puan Lilawati 012-9562153)** bagi mendapatkan keterangan lengkap tentang **PKB** dan produk ini. Setelah mendengar penerangan yang lengkap, saya telah mendapatkan **Set Kehamilan Lengkap Suami Isteri** bagi menguatkan rahim saya serta meningkatkan kesuburan saya dan suami. Sepanjang waktu penggunaan **PKB**, badan saya sentiasa bertenaga, aktif dan semakin ceria. Saya rasa sangat terkejut apabila saya tidak lagi mengalami senggugut selepas mengamalkan **PKB**. Bayangkan kesakitan yang terpaksa ditanggung setiap bulan telah dapat diatasi dengan hanya mengamalkan pemakanan lengkap dari **Biodex**. Kalau saya tahu sebegini cepat keberkesanan **Biodex** rasanya telah lama saya mencubanya. Suami turut memuji kelebihan **Set Untuk Lelaki (PKB)** kerana dia berasa lebih bertenaga dan sihat. Melihat kesan yang positif ke atas diri kami berdua, kami meneruskan pengambilan **PKB** untuk bulan yang seterusnya. Seperti sebelum ini, saya akan menunggu hari untuk datang haid tetapi haid tidak keluar pada tarikh yang sepatutnya. Dengan hati yang berdebar-debar, saya dan suami pergi membuat pemeriksaan kehamilan di klinik. Dengan tidak disangka-sangka doktor telah mengesahkan saya hamil. Apa yang lebih menggembirakan ialah saya berjaya hamil setelah 2 bulan sahaja penggunaan **PKB!** Alhamdulillah, saya tidak sangka secepat ini **PKB** memberi kesan dengan izin Allah.

Di sepanjang tempoh kehamilan saya telah mengamalkan **Set Semasa Hamil Biodex** bagi mengurangkan alahan dan mengekalkan kesihatan saya serta bayi dalam kandungan. Formulanya yang kaya dengan kalsium, vitamin dan zat-zat penting dapat membantu menguatkan rahim serta janin dapat membesar mengikut jadual. Ternyata saya dapat menjalankan rutin harian seperti biasa. Saya tidak mudah berasa penat walaupun terpaksa pergi ke banyak tempat dari seawal pagi hari lagi. Kaki, tangan dan muka saya tidak sembab seperti yang biasa berlaku kepada wanita yang hamil. Setiap kali membuat pemeriksaan kesihatan di klinik, pasti doktor akan menyatakan bayi saya berada dalam keadaan yang sihat dan memuaskan. Tiada apa yang lebih bahagia ketika melihat denyutan jantungnya yang normal serta berharap agar dia terus membesar dengan baik.

Setelah kandungan masuk 7 bulan, saya mula menggunakan **Bio Selusuh Biodex** bagi membantu memudahkan proses kelahiran nanti. Selain mengamalkan pengambilan 2 sudu sehari, saya turut menyapunya di bahagian perut. Ini bertujuan mengurangkan kesan regangan kulit (stretchmark) kerana saiz bayi dalam kandungan yang kian membesar. Pelbagai cerita telah saya denger tentang kesukaran melahirkan anak sulung dan perkara ini betul-betul membuatkan saya gerun untuk bersalin. Namun saya sentiasa berdoa dan bertawakal moga-moga dengan pengambilan **Set Semasa Hamil** serta **Bio Selusuh** dapatlah dipermudahkan proses saya untuk bersalin nanti. Akhirnya hari yang dinanti-nantikan telah tiba, seluruh keluarga saya dan suami telah turut bersama. Walaupun debaran kian terasa di saat-saat akhir, saya tidak putus-putus berdoa kepada Allah SWT agar memberi saya kekuatan untuk menempuh saat-saat untuk bersalin. Saya benar-benar bersyukur kerana dengan 2 kali teran sahaja saya telah berjaya melahirkan seorang bayi perempuan seberat 3.75 kg secara normal. Saya tidak menyangka akan semudah ini untuk bersalin sehinggalah tidak sempat untuk sampai di wad bersalin, bayi sudah keluar. Benarlah kata orang tentang keberkesanan rangkaian produk **Semasa Hamil Biodex** dan **Bio Selusuh** yang dapat membantu memudahkan ibu hamil untuk melalui proses bersalin. Saya juga sangat gembira apabila melihat bayi yang dilahirkan sangat sihat, putih dan tembam. Bayi comel ini telah dinamakan sebagai Nur Aina Damia Qaisara.

Atas keyakinan terhadap produk **Biodex**, saya meneruskan penggunaan **Set Perfect Mum Biodex** termasuk Bengkung Herba **Biodex** bagi mengembalikan kesihatan serta potongan badan seperti sebelum hamil. Kesan penggunaan **Set Perfect Mum** ini amat memberangsangkan kerana ia menggalakkan lagi penghasilan susu badan serta tubuh lebih bertenaga. Alhamdulillah, saya dapat menyusukan Aina sejak melahirkannya mungkin kerana saya telah mengamalkan **Set Semasa Hamil Biodex** sepanjang kehamilan serta meneruskan pengambilan **Supreme Diet** dan **Susu IgC** selepas melahirkannya. Walaupun selepas habis pantang, saya masih menggunakan **Supreme Diet** serta **Susu IgC Biodex** untuk mengekalkan kesihatan dan kesuburan. Saya sangat terkejut kerana tanpa disangka-sangka saya telah disahkan hamil untuk anak ke-2 pula hanya selepas sebulan habis berpantang. Ini menunjukkan begitu berkesan rangkaian produk **Biodex** kerana telah membantu menyuburkan rahim saya walaupun baru lepas bersalin. Namun begitu, kandungan kedua hanya bertahan selama 5 bulan belah. Mungkin ini disebabkan rahim saya belum cukup kuat kerana baru sahaja melahirkan anak. Saya berasa sangat sedih tetapi saya tidak berputus asa dan akan meneruskan kembali penggunaan **Set Kehamilan Biodex**. Saya dicadangkan menambah produk **Tight La Honey** bagi membantu menguatkan rahim yang masih lemah ini dan perlu menjarakkan sekurang-kurangnya 6 bulan untuk kehamilan berikutnya.

Kini Aina telah pun berusia 1 tahun lebih dan sudah mula berjalan malahan mulutnya juga petah berkata-kata walaupun hanya beberapa perkataan sahaja yang dapat difahami. Sehingga ke hari ini, saya masih mengamalkan **Supreme Diet** dan **Susu IgC** bagi menambah dan mengekalkan pengeluaran susu badan. Saya juga masih menjalankan penyusuan badan secara eksklusif kepada Aina kerana saya yakin susu badan adalah yang terbaik. Anak saya kuat imun badannya dan tidak mudah jatuh sakit. Kulitnya pula gebu dan halus membuatkan ramai yang memujinya. Aina juga tidak mudah terkena num, kembung perut atau takut meragang. Dia juga merupakan seorang "happy baby" kerana dia mudah tersenyum dan tertawa dengan sesiapa sahaja yang memegurnya. Setiap hari pasti ada sahaja keletahannya yang mencuit hati saya dan suami.

Kehidupan kami terasda begitu lengkap dengan kehadiran permata hati yang membawa segala kebahagiaan bukan sahaja kepada kami berdua malah seluruh ahli keluarga. Sudah pastilah Syawal pada tahun ini akan lebih bermakna dengan kehadiran Aina yang sudah pandai bermain dengan orang di sekelilingnya. Keluarga di kampung juga sering bertanya akan Aina kerana mereka sudah rindu untuk melihat perkembangan dirinya yang semakin hari semakin pintar. Mungkin inilah berkat mengamalkan **Supreme Diet** dan **Susu IgC Biodex** untuk menambah kualiti susu badan dan sehingga kini dapat meneruskan penyusuan badan kepadanya.

Untuk anda di luar sana, usahlah berasa ragu-ragu akan keberkesanan rangkaian produk **Biodex** kerana saya dan suami telahpun merasainya sendiri. Saya juga ingin menyarankan agar anda yang sedang hamil untuk mengamalkan **Set Semasa Hamil Biodex**. Anda pasti akan rasai perubahan yang sangat ketara serta semakin sihat dan aktif. Terima kasih **BIODEX!**

Nama: **Rosliza Bt Ab. Rashid** Umur: **33 tahun** Asal: **Besut, Terengganu**



Cara pemakanan Set Asas Kehamilan Sewaktu Berpuasa

ISTERI

Sahur-

- D-Toxy** 1 sachet @ 1/2 sachet, atau selang seli 2 hari sekali. **Supreme Diet + Susu IgC** diambil serentak. (boleh campur dalam satu gelas)
*urangkan pengambilan karbohidrat @ makanan berat untuk yang obesiti @ gemuk
*jika badan berasa panas @ demam, hentikan **D-Toxy** sehingga betul-betul sihat.
- Noni Chewable Tablet** diambil selepas makan. Hentikan **Noni Chewable Tablet** waktu sahur jika perut terasa pedih di waktu siang, sila ambil pada waktu malam sahaja.
- D-Toxy** boleh dikurangkan dosnya untuk mengurangkan kepanasan @ dahaga ATAU boleh diselang-selikan pengambilannya, bergantung pada sistem badan seseorang mengikut keperluan. Jika demam hentikan pengambilan **D-Toxy** sehingga sembuh. Jika **D-Toxy** tidak diambil pada hari tersebut, gantikan dengan minuman **Liquid Manja Prune @ Tight La Honey**.

Supreme Diet tetap diambil setiap kali bersahur. Bagi mereka yang ingin menurunkan berat badan ambil 2 sachet **Supreme Diet** tanpa mengambil makanan berat. Badan tetap bertenaga dan perut terasa kenyang.

Berbuka Puasa -

- Makan korma dahulu @ air penghilang dahaga @ terus minum **Liquid Manja Prune @ Tight La Honey** diminum sewaktu berbuka.
- Dikuti dengan pengambilan **Supreme Diet** (tanpa gula bagi yang obesiti atau gemuk). Kurangkan makan makanan yang manis, berkarbohidrat @ berat.
- Minum **I-Cover @ Beatus** antara 9.00 malam -11.00 malam. **Noni Chewable Tablet, Nutriosa @ Bio Collagen, Natio-K** diambil 1 jam selepas makan / berbuka.

Sebelum tidur: Ambil **Woman Lobata** dan **Susu IgC**.

SUAMI

- Sahur -:** **Supreme Diet + Susu IgC** diambil serentak
*kurangkan pengambilan karbohidrat @ makanan berat bagi yang obesiti @ gemuk
* boleh mengambil nasi @ makanan berat bagi yang berbadan kurus
 - Berbuka Puasa :** Makan korma dahulu dan minum **Slyherb Honey**
- Sila ikuti langkah 3,4 dan 5 untuk hari-hari seterusnya.
 - Bagi warga emas, yang kurang upaya, gastric atau yang selalu tidak bertenaga sewaktu berpuasa, minumlah **Supreme Diet + Susu IgC** sewaktu bersahur. Anda pasti rasai perbedaannya.